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ΘΕΜΑ: «Άθλια η κατάσταση του κτηρίου του Σιδηροδρομικού Σταθμού “Κιλκίς –
Κρηστώνης”»

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί,

Σε  τραγική  κατάσταση  έχει  περιέλθει  το  κεντρικό  κτήριο,  το  οποίο  στεγάζει  τον
Σιδηροδρομικό  Σταθμό  “Κιλκίς  –  Κρηστώνης”,  όπως μας  ενημερώνουν  κάτοικοι  του
Κιλκίς. Η θλιβερή και αντιαισθητική εικόνα, που παρουσιάζει  περιμετρικά το εν λόγω
κτήριο,  παραπέμπει  σε  εικόνες  της  δεκαετίας  του  ΄50.  Η  εξωτερική  του  εμφάνιση
καταδεικνύει  ότι  δεν  συντηρείται,  δεν  ευπρεπίζεται  και  δεν  προστατεύεται  από
κακόβουλες  και  ρυπογόνες  επιβουλές.  Εν  γένει,  είναι  παρατηρημένη  η  πλήρης
αδιαφορία  των  αρμοδίων  για  την  φροντίδα  του,  ενώ  το  εν  λόγω  θα  έπρεπε  να
παρουσιάζει  εικόνα σύγχρονου ευρωπαϊκού σιδηροδρομικού σταθμού. Επιπρόσθετα,
σε παρόμοια κατάσταση είναι και το οδικό δίκτυο που οδηγεί στον ανωτέρω σταθμό,
όπως και ο Δημοτικός φωτισμός στην περιοχή πέριξ του σταθμού.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

Προτίθεσθε  να  λάβετε  την  απαραίτητη  μέριμνα,  στο  μερίδιο  δικαιοδοσίας  που  σας
αναλογεί, προκειμένου, αφενός, να ανακαινιστεί το κεντρικό κτήριο του Σιδηροδρομικού
Σταθμού “Κιλκίς – Κρηστώνης”,  του οποίου η εικόνα αμαυρώνει  και προσβάλλει  την
αισθητική των ιδίων των Κιλκισιωτών, και αφετέρου, να βελτιωθεί το οδικό δίκτυο που
οδηγεί στο εν λόγω κτήριο;

Οι ερωτώντες Βουλευτές
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